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Dagsorden og referat 

Dato: 2.12.24 

Tid: 18.00 – 20.00 

Sted: Mødelokale  

 

Ordstyrer: Nina Skipper-Marcussen 

Referent: Bianca Jefsen 

Fraværende: Rune, Mette 
 

 

OBS på ændret tidspunkt. Mødet starter kl. 18.00. 
Skolen er vært ved en julefrokost ca. kl. 19.00.  
 

 
Emne - Formål med punktet 

Pro

ces 

Tid 
Beslutning/referat 

1.  Meddelelser  
 
• Formanden 

 
 
 
 

 
• Elevråd  

 

• Diverse udvalg 
 

• Ledelsen 

 
 
o Eva. Anderledes dag  

 
 
 
 

o Ombygning af HDS 
 
 

o Renovering af baderum i hallen 
 
 

o Elev teams-chat-tråd  
 
 
 

 
 

o Hestehave-Madhus 
 

o Stilling 

O 18.00  
 
Formanden har været til FRO-møde. Der blev 

talt om digital sundhed, karaktergennemsnit 
herunder også de socioøkonomiske tal, samt 
mediehåndtering i forbindelse med ’dårlige’ 
karakterer.  
 
 
 

 
 
 

 
 
Dagen var opdelt i 3 aktiviteter. Der skal 

justeres på nogle punkter. I forhold til tiden og 
nogle af aktiviteterne.  
 
Lokalet har været i udbud. Det forventes, at 
ombygningen går i gang til april.  
 
Hallen skal renovere baderummene, efter aftale 

med skolen renoveres de i foråret.  
 
 
EL fortalte om ’chattråden’ hvor 7 af 
Sønderborgs folkeskoler var repræsenteret. IT-
afdelingen har fået adgang til tråden, hvor der 
er sket billeddeling, chat mm. De berørte er 

blevet kontaktet.  
 
Hestehave Madhus ophører med at levere 
skolemad.  
 
Skolen har slået en stilling op, som lærer i 

modtagelsesklasserne 
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2.  Økonomi opfølgning O 18.20 Overført overskud fra 2023 er bla. brugt på 
investering i udeområder og på inventar til 
eleverne, samt på ekstra to-lærertimer.  
 

3.  Status på ind- og udmeldelser  O 18.30 5 børn er udmeldt siden sommerferien og 7 børn 
er indmeldt.  

4.  Cykelstien fra Vollerup og farlige 
situationer. Henvendelse fra en 
bekymret forælder.  
 
Hvad kan vi gøre? 
 

Haft det med på fælles SSP-møde: 

Ulkebøl skole: Henvendelser fra 

forældre, hvor deres børn ikke tør at 

cykle i skole, da knallerter kører op ad 

skole stien med høj fart. Samme 

problematik i Kløverskolen.  

Der henvises til politiet.dk   ”bestil en 

betjent”, hvor de kan gå ind og 

anmode politiet om at gennemføre en 

færdselskontrol- jo flere anmodninger 

jo bedre.  

D 18.35  
 
 
 
 
 

 

Bestyrelsen udarbejder et forslag til kommunen 
om at ændre cykelstiens status, sådan at det 
kun er cykler og gående, der må benytte den. 
(Cykelstien mellem Vollerup og Ulkebøl Skole)  

5.  Er tiden løbet fra skolefotografering? 
Indkommet pk. fra Jannie  
 
Er det skolens opgave at koordinere og 

afholde skolefotografering i 2025? Kan 

ressourcerne bruges anderledes og 
bedre? Fx på at løfte de elever, der 
ikke formår at afslutte grundskolen 
med 2 i dansk og matematik. 
Hvor mange ressourcer (kroner) 
bruges der hvert år på koordinering 

etc. af fotografering på Ulkebøl Skole 
og kan man ved en beslutning, om ikke 
at have en årlig fotografering og om 
fotografering, overføre penge til 
pædagog eller lærertimer? 
Hvis der behov for billeder fx til Aula 
eller anden administration, kan 

løsningen være at ansætte en deltids- 
eller fleksjobber til opgaven. En sådan 
medarbejder kan evt. deles mellem 
flere skoler. 

Der findes eksempler på skoler i andre 
kommuner, der allerede har taget en 

sådan beslutning.  
 
Drøftelse:  
• Hvad koster det af timer 
• Fordele/ulemper for skole 
Beslutning 

B 18.45  
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
Skolebestyrelsen er enig om en fortsættelse af 
skolefoto.  
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6.  Eventuelt  19.00  

7.  Personalesager 
Andet 
§ 1. Stk. 5. Elevrepræsentanterne må ikke 
deltage i afstemning eller overvære 
drøftelser, der angår sager vedrørende 
enkeltpersoner.  

  
 
 

 

 

8.  Ønsker til kommende punkter   Digital dannelse  
 
Mobilpolitik  
Drøftelse af det nuværende princip og evt. 
revidering. Ændring til digitalpolitik.  

 
Brug af ChatGPT i undervisningen: Projekt 
omkring brugen og forståelse for værktøjet AI, 

ChatGPT og CoPilot, således de lærer at benytte 
det som understøttelse til læring og ikke 
snydeværktøj. Det er fremtiden for os alle især 
de unge.  

 
Mentalt fravær  
 
Forslag om at udarbejde en animationsvideo 
med info om skolebestyrelsens arbejde.  
Nina undersøger muligheder. 

 
O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning, V = valg  
 
Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2024-25 
 
Afholdes i skolens mødelokalet i tidsrummet 19.00 – 21.00  

• Mandag d. 2.12.24 (kl.18) 

• Onsdag d. 15.01.25 
• Tirsdag d. 25.02.25 
• Mandag d. 31.03.25 
• Tirsdag d. 06.05.25 
• Torsdag d. 12.06.25 

 
Godkendelse af Referat.  
 
 
____________________________  _________________________ 
Nina Skipper-Marcussen   Mette Krogh Nielsen  
 

 
 
____________________________  _________________________ 
Stine Marie Duus Petersen   Rune Dohrmann 
 

 
____________________________  _________________________ 

Finn Jørgensen   Elena Larsen 
 
 
 
____________________________ 
Helena Bruncke 
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Supplanter: 
 
 
____________________________  _________________________ 

Jannie Bailey     Helena Max Granholm 
 
 
 
Elevråds rep.: 
 

 
____________________________  _________________________ 
Helin Alp    Mariam Fares Al-Shmrte 
 
 
Medarbejder rep.: 

 

 
___________________________  ________________________ 
Claus Schürmann   Carsten Vindel Pedersen 
 
 


